
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 343
Kan ministeren bekræfte, at der på side 11 i Beskæftigelsesministeriets ”Ef-
fektevaluering af jobreform fase I” står følgende: ”Personer, hvis forløb ikke
indgår i analysepopulationen jf. ovenstående udvælgelse, kan godt være be-
rørt af Jobreformens fase 1. Derfor kan analysens resultater ikke nødvendig-
vis fortolkes som en samlet effekt for alle kontanthjælpsmodtagere. Det er de-
rimod alene en effekt for den valgte analysepopulation. Analysens resultater
kan ikke umiddelbart overføres til andre grupper, herunder samlevende, unge
og nydanskere.” Og kan ministeren dermed bekræfte, at dette betyder, at det
ikke er muligt at opregne den effekt på 190 fuldtidspersoner fra ”Effektevalue-
ring af jobreform fase I” til en effekt for alle kontanthjælpsmodtagere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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